
Hej, 
  
Jag heter Ylva Strindlund och pluggar till Hundfysioterapeut på Redog i Västerås. 
En del i utbildningen är ett projektarbete där jag valt att titta på Syringomyelia (SM) 
och rehab. 
Jag har själv ägt en Cavalier (född 2002) som fick SM, det tog lång tid innan vi fick 
diagnosen. 
Vi blev inte rekommenderad någon rehab utan hon behandlades med kortison livet 
ut. 
Hon svarade bra på kortison men jag har under min utbildning funderat på hur 
sjukdomen skulle påverkas av viss form av rehab. 
Jag tror att man skulle kunna öka livskvalitén för hundar som drabbas av SM. 
I bifogad enkät har jag sammanställt lite frågor som jag tänkte sammanställa för att få 
en uppfattning om hur det är nu 2020 för hundar och dess ägare som drabbas av 
denna sjukdom. 
Jag tänker också vända mig till försäkringsbolag för att se om jag kan få ta del av lite 
statistik av hur många hundar som drabbas årligen och även se om man får nyttja 
rehabdelen i försäkringen eller ej. 
Jag ska även försöka komma i kontakt med veterinärer och se hur de resonerar kring 
denna sjukdom och rehab. 
  
Det skulle vara till stor hjälp för mitt arbete om ni har möjlighet att avsätta lite tid och 
fylla i frågorna i enkäten. 
 
Ni kan maila tillbaka enkäten till denna mail. 
ystrindlund@gmail.com 
 
Stort tack på förhand 
Ylva Strindlund 
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